
ASSEMBLEA GENERAL

A Santa Coloma de Farners, el 24 de Novembre de 2021 a les 20:30h, se celebra a la
Biblioteca Municipal, l'Assemblea General de l’Ampa de l’Escola Sant Salvador d’Horta.

ASSISTENTS AMPA

Ruth S.
Rosi M.
Robert B.
Anna G.
Albert P.
Cristina S.
Carla V.
Pau T.
Berta P.
Farners P.

Participació de 10 famílies

ORDRE DEL DIA

1. PRESENTACIÓ MEMBRES AMPA
2. BALANÇ EXERCICI 2020-2021
3. PRESSUPOST 2021-2022
4. INVERSIONS
5. DELEGATS SORTINTS I ENTRANTS
6. ORGANITZACIÓ AMPA
7. FORMAR PART DE L’AMPA
8. PRECS I PREGUNTES

ACTA DESENVOLUPAMENT DE LA REUNIÓ

1. Presentació membres AMPA:

Actualment la Junta de l’AMPA està formada per:
- Presidenta: Ruth S.
- Vice-presidenta: Rosi M.
- Tresorer: Robert B.
- Secretaria: Farners P.
- Vocals: Anna G., Albert P., Berta P., Cristina S., Pau T. i Carla V.
- Apoderats: Ruth S., Robert B. i Farners P.
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2. Balanç 2020-21:

- Total ingressos: 320.238,67€
Menjador: 213.022,29€
Casal: 42.319,35€
AMPA: 64.897,03€

- Total despeses: 313.738,07€
Menjador: 213.061,48€
Casal: 39.706,73€
AMPA: 60.969,86€

- Saldo final: +6.500,60€

S’explica que el resultat negatiu del menjador és degut a la inversió per la compra de
material Covid i per la falta d’ingresos per culpa del confinaments.

La despesa final per la indemnització per l’acomiadament d’una monitora ha estat de
13.000€. Import que s’ha tret dels beneficis de menjador.

El Casal he generat un benefici de +2.600€.
En l’apartat AMPA, el resultat és de +3.900€.
Tot i la inversió en uns mobles modulars, la pandèmia va fer les inversions, la festa

final de curs i altres possibles col.laboracions que fa l’AMPA a l’escola quedessin parades,
generan aixì el benefici de +6.500€.

3. Pressupost 2021-22:

- Ingressos: 329.375,72€
Ingressos ordinaris: 287.800€ Aprox.
Beques/subvencions: 41.000€ Aprox.

- Despeses: 329.375,72€
Compres: 78.000€ Aprox.
Serveis: 11.500€ Aprox.
Despeses diverses: 25.000€ Aprox.
Personal: 180.000€ Aprox.
Fons contingència: 7.500€
Inversions: 14.000€ Aprox.
Varis: 12.000€ Aprox.

4. Inversions:
L’escola demana un canvi de mobiliari substancial. Un projecte ambiciós que
requereix d’una forta inversió a llarg plaç. Aquest canvi ja ha començat amb la
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renovació de l’aula de professors. Demanen unes taules/cadires portàtils, unes
cortines i pintar el porxo amb un mural.
Tanmateix l’AMPA farà aportacions a la castanyada, la xocolatada de carnestoltes,
regals de festes, la festa de final de curs i amb material pel pati entre atres.

5. Delegats sortints i entrants:
Surt: Mònica P.
Entra: Cristina M.

6. Organització AMPA:
Es recorda que de cares el curs que ve s’aplicarà l’augment de quota que es va
aprovar en l’Assemblea del 2019 i que no es va aplicar per la situació de pandèmia
que vivíem l’any passat. Els preus seran els següents:

- 1 fill: 35€
- 2 fills: 50€
- 3 fills: 65€
- 4 o més fills: 15€ + per fill (familia de 4 fills, 80€/any)

- Tema Extraescolars: s’informa que es farà una enquesta cap al mes d’Abril per saber
les necessitats en tema d’extraescolars tenen les famílies. S’ofertaran al Juny i abans
del 10 de Juliol es faran les preinscripcions.

- Menjador: Per millorar-ne la organització, ara hi ha uns 280 alumnes , el mes de juny
de 2022 es demanarà a les famílies que confirmin la plaça.

7. Formar part de l’AMPA:
Ara per ara tenim les comissions de tallers, menjador, pati, extraescolars i web.
S’anima els pares a entrar a l’AMPA.

8. Precs i Preguntes:
- Última hora; s’informa que el Consell va demanar una auditoria de comptes

pel fet que l’AMPA gestiona el menjador i que avui mateix ha arribat l'informe
de l’Auditoria concloent que la gestió és correcte. El cost de l’Auditoria ha
estat de 3.150€.

- Es pregunta si es va dir en l’Assemblea de l’any passat que es faria més
inversió en tablets. No es recorda haver-ne parlat i de moment no es
contempla.

- Pregunten si les extraescolars seran les mateixes fins a final de curs, i la
resposta és si. També si es faran extraescolars al migdia, la resposta és no
per falta d’espai. S’explica que es plantejarà a l’Elsa, una monitora de
menjador, dinamitzarà el migdia amb tallers i diferents activitats.

- Agraeixen a la junta de l’AMPA la feina feta.
- S’explica l’indemnització a la treballadora Lidia.
- Es planteja si l’AMPA podria col.laborar, davant la necessitat d’una família,

perquè un alumne pugui anar d'excursió. En Miki com a representant de l’ED,
explica que l’escola desde l’any passat rep subvencions per becar al 100%
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les sortides. També fa esment que hi ha moltes famílies que no ho diuen, o no
volen ajudes. S’expliquen diferents subvencions que s’ofereixen. També
s’explica que sempre que ha arribat a l’AMPA algún cas de necessitat d’ajuda
per part d’alguna familia, l’AMPA hi ha col.laborat.

- Pregunten si quan van amb autocar, els nens poden anar amb cinturons de 3
punts. Si desde l’AMPA podem preguntar a l’empresa d’autocars si tenen
aquest tipo de cinturons. Es creu que això és un tema de l’empresa
d’autocars.

- Pressupostos participatius; hi ha 5 finalistes, i de les 7 que queden, on hi ha la
de l’AMPA, en poden sortir 5 més. Hi ha queixes perquè no s’ha pogut votar.
S’informa que es podrà fer de forma presencial.

- Demà hi ha les votacions pel Consell escolar.

Es dóna per finalitzada l’Assemblea General de l’Ampa de l’Escola Sant Salvador d’Horta.

Presidenta Secretaria
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